

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA			ACTA Núm. 17
Assistents: Xavi, Blanca, Carles, Maite, Pili, Anna, Núria, David, Marta M, Raquel			Data: 22/1/2024 Hora: 21:30 h
COMISSIÓ/TEMA	SITUACIÓ/ACORDS	TASQUES	RESPONSABLE
1	Aprovació de l'acta anterior	Repàs de les tasques pendents.	Fet
2	Finançament	Veiem bé el projecte per enviar als Premis AFFAC? Aquí teniu l'enllaç per a fer-hi les modificacions de les que hem estat parlant	Afegir modificacions
3	Reunió CoDis + JuDi	Hi ha algun tema a comentar/afegir?	Hi assistiran Carles, Maite, Pili, Anna
5	Educativa	Queden places lliures pel taller? Cal suport per la organització? Dir a comunicació els membres de la comissió.	La comissió ho té tot controlat.
6	Formació intercultural AFFAC	Famílies interessades a participar a la formació de l'AFFAC sobre interculturalitat i participació. Els anirem explicant de què va...	Carles ho explica a la família que ha escrit.
7	Finançament (Anna)	Nova línia de subvencions Dept drets Socials. S'ha enviat el mail a finançament.	Pendent que ho revisin
8	Festes (Núria)	Gestió de l'enllaç de voluntariat. A l'última festa hi havia pocs voluntaris. 2/3 setmanes abans de la festa es reactivarà el grup de col·laboradors de festes. Encara no hi ha data per la propera festa, pels volts de primers de maig.	
9	Visita TV i Xiula a la CG	No hem rebut cap correu oficial de l'escola, però ens ha arribat que finalment tira endavant. Les famílies de grans que utilitzen el menjador han signat els drets d'imatge. Al Carles li han dit que voldrien que algú de la CAFI hi fos per parlar.	David demana planificació de l'acte a la Cristina de Pamipipa.

			Carles parla amb la de la TV que el volen entrevistar.	
10		Tema comunicacions no explícitament d'escola pels canals oficials. Es parla de treure/debatre el tema a l'assemblea del 2n trimestre.	Tenir-ho en compte a l'hora de pensar l'assemblea	
11		Escola dona el vist-i-plau a que passi per whatsapp: 1- la info sobre Carnestoltes 2- un missatge sobre el tema d'Ítaca com a centre no adscrit al SIS, demanant a les famílies de CG si tenen preguntes o inquietuds sobre el tema que es puguin traslladar al CE de dilluns vinent	La Maite ens farà el traspàs del que es parli a CE del dia 29 i sobre el que s'està movent a nivell famílies respecte al tema.	Maite (i David)
12	Mobilitat	La Virginia no hi era en aquesta reunió però escriu pel whats app del grup Junta Dinamitzadora com va anar la reunió del passat divendres 18/01/24 al SIAD per parlar del servei de monitoratge amb bus urbà a la que hi van acudir els i l'Andreu. "A la reunió d divendres no va venir ningú de busos Manresa però sí la tècnica de mobilitat i el responsable de la pere Tarrés de gestionar el servei i les monitores que treballen a les diferents línies de les diverses escoles. Vam poder intercanviar informació i la tècnica va recollir incidències demanades de millora etc per tal d anar donant forma al servei ja que és tot molt nou i en continu creixement i no coneixem precedents similars a territori".	Pendent per la propera JuDi	Virginia

Data propera reunió: 29 de gener de 2024